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1.  Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 

 

 Det er første gang, at der skulle underskrives referat elektronisk. Der var lidt 

opstartsproblemer, da vi skulle have styr på dem der underskrev som ”læst men ikke 

deltaget”.  

  

 Anja Daugård havde meldt afbud og Morten Skovlund deltog via Teams. 

 

 

 

2. Meddelelser fra formanden 

 

 Ingen meddelelser. 

 

 

 

 

 

Drift 
 
3. Økonomi: Status for 2020 

 

Direktøren gennemgik økonomistatus pr. 31/7 og de indstillede budgetforhøjelser for 

byggemodninger blev godkendt.  

 

 

 

4.   Personale 

 

Svend Erik spurgte til om vi afregner det samlede beløb ifm. overgangen til ny ferieordning. 

Det er der taget højde for i budget. Der afregnes den samlede feriepengeforpligtelse for 

alle medarbejdere. 

 

Orienteringen taget til efterretning.  

 

 

 

5.  Status for anlægsprojekter 2020 

 

Toilet ved Valdemarsgade. Henrik kommenterede, at Vejle Spildevand ikke må afholde 

meromkostningen, det skal kommunen. Ideen omkring toilet kom til, da det netop ikke var 

fordyrende.  
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Ellen fremhævede, at vi skal have argumentationen i orden, hvis der kommer spørgsmål 

omkring hvorfor VS står for at lave et toilet. 

 

Udviklingsprojekt med Teknologisk Institut er overstået og nu afventes rapporten. Der er 

tale om plastlegemer i udrådningsfasen. 

  

Der har været godt gang i projekterne hen over sommeren, så pr. 31/7 er der brugt ca. 

halvdelen af anlægsbudgettet. 

 

 

Orienteringen taget til efterretning. 

 

 
 
 
 

Strategi 
 
 
6.   Spildevandsplan 2020 - 2028 

  

Spildevandsplanen (der er i høring) kan tilgås elektronisk på Vejle Kommunes 

hjemmeside, hvor det er let og overskueligt at læse om de berørte områder.  

Vejle Spildevand har ligeledes et kort med angivelse af større projekter og en kort 

projektbeskrivelse. De udvalgte projekter indeholder ligeledes de områder der er nævnt i 

spildevandsplanen. 

 

Der skal indsendes høringssvar fra VS om, at vi ønsker separatkloakering af havnen. 

Søren Peschardt præciserede at det ikke nødvendigvis skal være en separatkloakering 

men evt. en kombination med overfladehåndtering. 

 

Ellen mente ikke at vi skal indsende høringssvar, da Vejle Spildevand har været med til at 

udarbejde spildevandsplanen. Vi skal i stedet bruge tid på at kvalificere vores 

løsningsforslag og få et tillæg til spildevandsplanen. 

 

Svend Erik kommenterede, at der i vort høringssvar anføres, at vi allerede på nuværende 

tidspunkt kan se nogle muligheder for at lede tagvand direkte til fjorden.  

 

Orienteringen taget til efterretning. 
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7. – 8.   Lukkede punkter 

 

 

 

Øvrige punkter 
 

 

9. Eventuelt (Å) 

 

Ingen punkter. 

 

 

 

Mødet hævet kl. 9.05 

 

 

 

____________________________ ______________________________ 

Niels Clemmensen Anja Daugaard 

 (afbud til mødet - underskriver på læst referat) 

 

 

____________________________ ______________________________ 

Svend Erik Nielsen Søren Peschardt  

 

 

 

___________________________ ______________________________ 

Morten Skovlund Henrik Knudsen 

(afbud til mødet - underskriver på læst referat) 

 

 

____________________________ ______________________________ 

Ellen Rasmussen Winni Larsen  

 

 

 

____________________________ 

John Kaare  

 


